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              [image: Avia Veira e Francisco Jorquera diante do xardín do Observatorio]
          
      
    
    
      
        Un ano despois, o Xardín do Observatorio continúa fechado ao público
      

      
                  Hai un ano a alcaldesa anunciou un acordo coa Axencia Española de Meteoroloxía AEMET para a apertura ao público do Xardín do Observatorio, un convenio cunha duración de catro anos que entrou en vigor o 1 de abril de 2023.
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        Jorquera cuestiona que se necesite un Riazor para 48 mil persoas cando o resto das instalacións non dan atendido a crecente demanda
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        Cando o resto das instalacións deportivas da cidade son insuficientes para atender unha crecente demanda -dado o grande incremento da práctica deportiva-, ten sentido que o Concello se comprometese a reformar e ampliar o estadio de Riazor até os...
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        Jorquera demanda un maior liderado do Concello no deseño da nova fachada marítima
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              O portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , presidiu esta mañá a  Comisión Especial da Fachada Marítima , que el propio convocou e que se debruzou sobre as perspectivas para a constitución dun consorcio que xestione os peiraos da dársena...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Comisión Especial da Fachada Marítima 
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        E a programación do Concello sobre o Día das Letras Galegas dedicado a Luísa Villalta? U-la?
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              Este Día das Letras 2024 non vai ser unha efeméride calquera: vai ser moi especial porque os actos institucionais da Real Academia Galega se irán realizar na nosa cidade e porque o acontecemento homenaxea unha veciña da nosa cidade, a escritora,...
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        BNG inquire o Goberno Local sobre o estado da implantación da Aesia na nosa cidade
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              O concelleiro do BNG  David Soto  vén de rexistrar dúas preguntas por escrito ao Goberno Local sobre o estado de implantación da Axencia Española de Supervisión da Intelixencia Artificial (Aesia) na nosa cidade.
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        42.775 grazas!!!
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              42.775 votos. O mellor rexistro da historia do nacionalismo na nosa cidade, en calquera tipo de elección. 31,57% dos votos, 7,78 puntos máis que en 2020. En termos proporcionais, o aumento en porcentaxe de voto foi do 24,64% en relación a hai...
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        Un Goberno Local sen ilusión nin proxecto para dar paso a un novo modelo de mobilidade
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        A concelleira do BNG  Avia Veira  vaille dirixir unha pregunta oral ao Executivo coruñés, no Pleno do vindeiro xoves 7 de marzo, co seguinte texto: “É consciente o Goberno Local dos retos que imos ter que afrontar como cidade en...
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        Visto o expediente, o BNG detecta graves irregularidades e trato de privilexio ao portavoz do Goberno Local
      
    

          
        Finalmente, e após prosperar o recurso de reposición interposto o BNG puido acceder aos expedientes urbanísticos relativos ao inmóbel situado no número 96 da avenida do Exército 
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        A Alcaldía permite finalmente que Avia Veira acceda aos expedientes urbanísticos
      
    

          
        Foi preciso que a nosa concelleira Avia Veira presentase o pasado venres un recurso de reposición para que finalmente a Alcaldía autorizase este 20 de marzo á nosa concelleira a acceder a uns...
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        Lage admite que o cumprimento do Acordo de Investidura é "desigual" e Jorquera advírtelle que o BNG é paciente pero que "a paciencia ten un límite"
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              Interpelado no Pleno por  Francisco Jorquera , o portavoz do Goberno Local,  José Manuel Lage , admitiu que o cumprimento do Acordo de Investidura é “desigual”, se ben dixo agardar que nos próximos meses se lle poda dar impulso.
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        Consulta a íntegra do Acordo Político para o orzamento do Concello-2024
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              Uns "bos orzamentos", sociais, comprometidos cos barrios, con medidas para lidar co problema do acceso á vivenda. Uns orzamentos expansivos, 375 millóns de euros, para dinamizar a economía local e contribuír á creación de tecido produtivo e...
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        Orzamentos do Concello para 2024 Acordo Político para orzamento do Concello 2024 
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              [image: Mercedes Queixas a reclamar a declaración BIC para os murais de Urbano Lugrís]
          
      
        

        
    
      
        O BNG, sobre os murais de Urbano Lugrís: "A Xunta rectifica in extremis, ante o risco de que caian en mans privadas a prezo de saldo"
      
    

    
      
      
  
      
         28 feb.
      
      
              
    

    
              A concelleira do BNG e deputada electa  Mercedes Queixas  celebra que a Xunta e o Concello da Coruña “rectifiquen por fin” e asuman as súas responsabilidades na protección dos murais de  Urbano Lugrís  da rúa Olmos.
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        Queixas pide unha auditoría sobre a xestión do Consorcio para a Promoción da Música, cun déficit de 1,2 millóns de euros
      
    

    
      
      
  
      
         09 abr.
      
      
              
    

    
              A concelleira do BNG  Mercedes Queixas  demanda que, ante a súa delicada situación económica, se faga unha auditoría da xestión do Consorcio para a Promoción da Música e se elabore un plan estratéxico que garanta a viabilidade dunha entidade da...
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        A veciñanza continúa sen saber cando comezarán as obras de rehabilitación das Casas de Franco
      
    

    
      
      
  
      
         21 mar.
      
      
              
    

    
              Alén do chamado proxecto de reurbanización do espazo público da Área de Rehabilitación e Rexeneración Urbana do Ventorrillo-Casas de Franco -contestado pola veciñanza e cun recente mandato do Pleno para o Goberno Local o consensuar coas persoas...
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        "A ver se Rueda é capaz de lle dicir ás coruñesas e aos coruñeses que a cidade non ten un grave problema de vivenda"
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              Entre as prioridades do novo grupo parlamentar do BNG en relación á Coruña figura de forma moi destacada a declaración da cidade como zona residencial tensionada en materia de vivenda.
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        O Pleno de Marzo aproba por unanimidade as tres mocións do BNG
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               O Pleno de marzo aprobou por unanimidade as tres mocións formuladas polo grupo municipal do BNG: sobre a dotación dunha dirección artística a  Viñetas desde o Atlántico , a consulta á veciñanza das distintas obras que se fan nos barrios...
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        Pleno de 7 de marzo de 2024 
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        Queixas pídelle ao Goberno Local que cumpra os acordos do Pleno sobre a casa coruñesa de Rosalía
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              A concelleira do BNG  Mercedes Queixas  acaba de rexistrar unha batería de preguntas por escrito por medio das cales insta o Goberno Local a que cumpra a moción aprobada no Pleno de 2021 e promova a rehabilitación e musealización da casa coruñesa...
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        A chantaxe dun sindicato que non é tal e si un grupo que defende intereses espurios
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              A convocatoria de folga indefinida a partir da Noiteboa próxima no servizo de recollida do lixo é un “instrumento” para intentar “chantaxear o Concello e o conxunto das coruñesas e os coruñeses”, motivado por unha única intención, a de “defender...
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        O BNG denuncia que o STL leva a cabo unha "folga encuberta" no servizo de recollida de lixo
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              O Grupo Municipal do BNG denuncia que o STL está levando a cabo unha folga encuberta no servizo de recollida de lixo na Coruña. Esta situación está a provocar que en distintos barrios da nosa cidade non se recollese o lixo dende hai tres días e...
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        Evasivas respostas do Goberno Local sobre o caso STL e as vivendas de uso turístico
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              En resposta a unha pregunta oral formulada polo portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , en relación á investigación das eventuais responsabilidades das concesionarias no caso STL, a concelleira delegada de Medio Ambiente,  Noemí Díaz ,...
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        Caso STL Vivendas de uso turístico 
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        O Pleno de febreiro aprobou as tres mocións do BNG
      
    

    
      
      
  
      
         01 feb.
      
      
              
    

    
              O Pleno de febreiro aprobou as tres mocións do BNG. As relativas á planta de tratamento de residuos sólidos urbanos de Nostián e á situación das e dos avogados da quenda de oficio, por unanimidade. A que pedía apoio á mobilización de SOS Sanidade...
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        Pleno de 1 de febreiro de 2024 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Compañía de Teatro Bohemia da Coruña, promotora da Mostra Internacional Area de Teatro. Foto tirada da súa canle de Youtube.]
          
      
        

        
    
      
        Por que en 2023 non se realizou a Mostra Internacional Area de Teatro na praia de Santo Amaro?
      
    

    
      
      
  
      
         03 xan.
      
      
              
    

    
              A Coruña é unha cidade historicamente moi ligada ás artes escénicas, xa falemos do teatro profesional ou do amador.
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        O Pleno de xaneiro aproba as tres mocións do BNG
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              O Pleno do Concello aprobou este xoves as 3 mocións defendidas polo BNG, dúas delas -a referida ao cumprimento da Ordenanza do Galego e a que demandaba políticas de accesibilidade universal- por unanimidade. A terceira, sobre mobilidade...
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        Pleno de 11 de xaneiro de 2024 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Conferencia de prensa propostas BNG para os orzamentos do Concello 2024. Francisco Jorquera.]
          
      
        

        
    
      
        Jorquera leva ao Pleno a investigación pendente das eventuais responsabilidades das concesionarias no caso STL
      
    

    
      
      
  
      
         09 xan.
      
      
              
    

    
              O portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , vaille lembrar ao Goberno Local -a medio dunha pregunta oral no Pleno do vindeiro xoves- o seu compromiso de abrir “un proceso de investigación para determinar se as concesionarias dos servizos...
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              [image: Grupo municipal BNG Pleno aprobación definitiva dos orzamentos do Concello para 2024.]
          
      
        

        
    
      
        O Pleno aproba definitivamente os orzamentos do Concello para 2024, cunha addenda final con melloras significativas para a cultura
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              Este xoves 28D, o Pleno deu luz verde á aprobación definitiva dos orzamentos do Concello para 2024, negociados polo BNG co Goberno Local. Deste xeito, dáse cumprimento a un aspecto central do Acordo de Investidura, pois as novas contas entrarán en...
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        Francisco Jorquera Orzamentos do Concello para 2024 
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        As 10 razóns polas que nos opomos á pelotada inmobiliaria de Defensa S.A. no Campo da Estrada
      
    

    
      
      
  
      
         14 dec.
      
      
              
    

    
              O grupo municipal do BNG votou no Pleno de decembro contra o Estudo de Detalle da parcela número 2 do PERI da Maestranza que vai permitir a unha empresa privada construír sobre terreos comunais da cidade adquiridos ao Ministerio de Defensa que...
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        Campo-da-Estrada Avia Veira 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Jorquera a falar con alcaldesa e portavoces]
          
      
        

        
    
      
        O Pleno de decembro aproba por unanimidade as tres mocións do BNG
      
    

    
      
      
  
      
         14 dec.
      
      
              
    

    
              O Pleno de decembro deu luz verde, e por unanimidade, as tres mocións formuladas polo grupo municipal do BNG: sobre mobilidade, turismo e as obras de humanización do Paseo Marítimo. A iniciativa sobre turismo incorporou unha emenda proposta polo PP.
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        Avia Veira David Soto 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Complexo Deportivo do Castrillón.]
          
      
        

        
    
      
        Jorquera insta o Goberno Local a que actúe no Centro Deportivo do Castrillón: mal servizo e represalias ao persoal
      
    

    
      
      
  
      
         11 dec.
      
      
              
    

    
              A firma que foi contratada pola Empresa Municipal de Vivenda, Servizos e Actividades (EMVSA) para xestionar o Centro Deportivo do Castrillón está a prestar o seu servizo de forma moi deficiente e, alén diso, está a lesionar os dereitos...
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        Francisco Jorquera Complexo Deportivo do Castrillón 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Mercedes Queixas e Francisco Jorquera. Casa Cornide.]
          
      
        

        
    
      
        Jorquera ironiza: "O Goberno Local anunciou a demanda sobre a Casa Cornide antes de fin de ano. A que ano en concreto se refire?"
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        Francisco Jorquera casa-cornide 
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        Queixas empraza o Goberno Local a que convoque "canto antes" o Consello Escolar Municipal
      
    

    
      
      
  
      
         04 dec.
      
      
              
    

    
              É difícil de entender por que a estas alturas, comezos do mes de decembro, o Goberno Local aínda non ten convocado o  Consello Escolar Municipal , tendo en conta que o curso académico principiou o pasado 11 de setembro.
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        consello-escolar-municipal Mercedes Queixas 
      

    

      
    	
                
            
            BNG pide convocatoria Consello Escolar Municipal
          
        


  

  



            
        
        
    
              [image: David Soto sostendo o gráfico sobre a evolución das comisións de servizos no Concello durante os últimos mandatos.]
          
      
        

        
    
      
        David Soto faise eco das críticas da Xunta de Persoal ao proceso de elaboración da RPT
      
    

    
      
      
  
      
         07 dec.
      
      
              
    

    
              O BNG continúa o seu labor de fiscalización da xestión do persoal do Concello que se realiza desde o Goberno Local e, nese sentido, o concelleiro nacionalista  David Soto  rexistrou unha pregunta oral para o Pleno do vindeiro xoves 14D en que...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        David Soto pleno de 14 de decembro de 2023 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Avia Veira BiciCoruña.]
          
      
        

        
    
      
        Ante a vaguidade e imprecisión da resposta do Goberno Local no Pleno, rexistramos unha batería de preguntas sobre BiciCoruña
      
    

    
      
      
  
      
         16 nov.
      
      
              
    

    
              No Pleno do pasado 9 de novembro, a concelleira do BNG  Avia Veira  formulou unha pregunta oral ao Executivo coruñés sobre o funcionamento xeral de  BiciCoruña , instándoo a que tivese en conta certas queixas das persoas usuarias.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        mobilidade Bicicoruña 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Asinatura do acordo político orzamentos do Concello para 2024. Francisco Jorquera.]
          
      
        

        
    
      
        Acordo político para uns "bos orzamentos" para A Coruña que entrarán en vigor a 1 de xaneiro, o que non acontecía desde 2015
      
    

    
      
      
  
      
         24 nov.
      
      
              
    

    
              Os orzamentos do Concello para 2024 serán uns “bos orzamentos” e entrarán en vigor o 1 de xaneiro, o que constitúe “un logro do que debemos felicitarnos”, unha circunstancia que non acontecía desde 2015. Nestes termos expresouse o portavoz do...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Orzamentos do Concello para 2024 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: David Soto sostendo o gráfico sobre a evolución das comisións de servizos no Concello durante os últimos mandatos.]
          
      
        

        
    
      
        Lembrámoslle ao Goberno Local as súas obrigas en materia de hixiene democrática
      
    

    
      
      
  
      
         08 nov.
      
      
              
    

    
              Cinco meses despois de se constituír a Corporación aínda non foi publicada a Declaración de Bens dos seus membros.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        David Soto Pleno de 9 de novembro de 2023 
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        Cómpre que o Goberno Local teña en conta as queixas das persoas usuarias de Bicicoruña
      
    

    
      
      
  
      
         03 nov.
      
      
              
    

    
              Un ano e medio despois de se estrearen as novas estacións e as bicicletas eléctricas, convén que o Goberno Local faga unha avaliación do funcionamento de  Bicicoruña , entende a concelleira do BNG  Avia Veira , quen a ese respecto dirixirá unha...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        mobilidade Bicicoruña 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Mercedes Queixas na Biblioteca Municipal da Sagrada Familia.]
          
      
        

        
    
      
        No Día das Bibliotecas, manifestamos o noso orgullo pola rede coruñesa e pómoslle deberes ao Goberno Local
      
    

    
      
      
  
      
         24 out.
      
      
              
    

    
              No Día das Bibliotecas, a concelleira do BNG  Mercedes Queixas  insta o Goberno Local a que se avance dunha vez no estudo de unificación destes espazos de lectura co obxectivo de ter unha rede única e de xestión directa por parte do Concello.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Mercedes Queixas Pleno de 9 de novembro de 2023 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: III Marcha Cívica Casa Cornide]
          
      
        

        
    
      
        Os Franco xa debían ter permitido as visitas á Casa Cornide desde maio de 2021: non o fixeron coa complicidade da Xunta
      
    

    
      
      
  
      
         24 out.
      
      
              
    

    
              Ante a definitiva confirmación da declaración da Casa Cornide como BIC -avanzada esta mañá pola axencia EFE, noticia que celebramos despois de levarmos o asunto ao Pleno en innumerábeis ocasións- o grupo municipal do BNG quere facer a seguinte...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        casa-cornide Grupo municipal do BNG 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Foto oradores no acto a prol da Área Metropolitana da Coruña. 29 de setembro de 2023.]
          
      
        

        
    
      
        O BNG toma a iniciativa para impulsar a Área Metropolitana da Coruña
      
    

    
      
      
  
      
         30 set.
      
      
              
    

    
              Problemas básicos para a veciñanza da Coruña como a mobilidade ou a xestión do lixo non son abordábeis na súa plenitude sen que se articule a nosa cidade e a súa contorna como o que xa é na práctica, unha realidade metropolitana.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Área Metropolitana da Coruña Iniciativas BNG 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: André Laxe, grupo de barrio do BNG de Monte Alto. Tributo a Pedro Galán Calvete. 23 de setembro de 2023.]
          
      
        

        
    
      
        A memoria cargada de futuro de Pedro Galán Calvete
      
    

    
      
      
  
      
         23 set.
      
      
              
    

    
              Como vén sendo tradición, o BNG rendeu este sábado homenaxe a  Pedro Galán Calvete , un mozo de 19 anos que foi asasinado en setembro de 1936 polo seu ideario antifascista e galeguista e polo seu grande activismo político -secretario de...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Pedro Galán Calvete Grupo de Barrio do BNG de Monte Alto 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Grupo municipal do BNG primeiro pleno ordinario]
          
      
        

        
    
      
        O primeiro Pleno ordinario do novo mandato aproba por unanimidade as tres mocións do BNG
      
    

    
      
      
  
      
         07 set.
      
      
              
    

    
              O primeiro Pleno ordinario do novo mandato aprobou por unanimidade as tres mocións formuladas polo BNG: para a transferencia ao Concello da estrada DP-0512, sobre a situación da planta de tratamento de residuos sólidos urbanos de Nostián e a...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Avia Veira 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Avia Veira transporte urbano bus.]
          
      
        

        
    
      
        Avia Veira propón solucións aos atascos da Rúa da Torre e a habilitación dun aparcadoiro temporal nas cocheiras do tranvía
      
    

    
      
      
  
      
         26 set.
      
      
              
    

    
              A concelleira do BNG  Avia Veira  rexistrou iniciativas -unha pregunta por escrito, un rogo oral- en relación ao impacto que as obras de humanización e naturalización do Paseo Marítimo están a ter sobre o tráfico en Monte Alto -a provocar...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        mobilidade monte-alto 
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        O Goberno Local debe actuar contra prácticas que privatizan a Casa Escariz, inmóbel cuxo titular lexítimo é o Concello
      
    

    
      
      
  
      
         27 set.
      
      
              
    

    
              A Casa Escariz é un inmóbel que lexitimamente pertence ao Concello da Coruña e o BNG ten apoiado a acción do Goberno Local para conseguir a súa plena restitución.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Casa Escariz 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Conferencia de prensa de Mercedes Queixas sobre a política cultural no principio de mandato. 20 de setembro de 2023.]
          
      
        

        
    
      
        Política cultural no Concello no principio do mandato: inacción, máis do mesmo
      
    

    
      
      
  
      
         20 set.
      
      
              
    

    
              A política cultural do Executivo coruñés neste principio de mandato 2023-2027 defínese polo mesmo trazo que a caracterizou nos catro anos anteriores, a inacción, a falta de impulso, a incapacidade para estar á altura da potencia que ten A Coruña...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        cultura Mercedes Queixas 
      

    

      
    	
                
            
            Rogo oral a alcaldesa para a convocatoria de órganos de Cultura do Concello
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        Até o Goberno central recoñece que a reforma da Ponte Pasaxe non acabará cos atascos
      
    

    
      
      
  
      
         22 ago.
      
      
              
    

    
              O proxecto de ampliación da Ponte Pasaxe -cuxa primeira fase vén de ser aprobada polo  Ministerio de Transportes, Mobilidade e Axenda Urbana - non vai acabar cos atascos na vía que une A Coruña e Oleiros, salienta a concelleira do BNG  Avia Veira...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        mobilidade Avia Veira 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Jorquera, presidente da Comisión Especial da Fachada Marítima.]
          
      
        

        
    
      
        Jorquera anuncia a convocatoria da Comisión sobre a Fachada Marítima, un "foro acaído" para articular consensos
      
    

    
      
      
  
      
         24 ago.
      
      
              
    

    
              O portavoz do BNG en María Pita,  Francisco Jorquera , anuncia que, na súa calidade de presidente da Comisión Especial da Fachada Marítima, convocará nos próximos días unha reunión deste órgano do Concello ao se tratar “dun foro acaído para...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Comisión Especial da Fachada Marítima 
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        Avia Veira destapa as irregularidades na tramitación da licenza do festival Wake up and dream
      
    

    
      
      
  
      
         26 xul.
      
      
              
    

    
              A tramitación por parte do Concello da licenza para a realización do festival Wake Up and Dream no Parque de Bens, na contorna do espazo protexido das Illas de San Pedro, estivo chea de “anomalías e irregularidades” e constitúe unha “trapallada”,...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Avia Veira Festival Wake up and Dream 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Plano xeral do público,&nbsp;no primeiro #FíoDirectocoBNG, 22-6-2023.]
          
      
        

        
    
      
        Moi participativo o primeiro Fío Directo co BNG
      
    

    
      
      
  
      
         23 xuño
      
      
              
    

    
               Abrimos este 22X, nun moi concorrido patio interior da Fundación Luís Seoane, o primeiro dos encontros abertos á veciñanza que, baixo o nome xenérico  Fío Directo co BNG , imos realizar con carácter periódico ao longo deste novo mandato en María...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Fío directo co BNG 
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        15.754 razóns para dar as grazas, 15.740 votos que fan do BNG a forza determinante no Concello
      
    

    
      
      
  
      
         29 maio
      
      
              
    

    
              15.754 votos emitidos polas coruñesas e os coruñeses fan do BNG a forza política que aumentou máis en apoios, en termos relativos e absolutos, nestas eleccións municipais. Son 15.754 razóns para dar as grazas ás coruñesas e os coruñeses que nos...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Eleccións municipais 2023 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Mural Urbano Lugrís]
          
      
        

        
    
      
        Nova iniciativa de Mercedes Queixas para salvar os murais de Urbano Lugrís
      
    

    
      
      
  
      
         12 xuño
      
      
              
    

    
              A responsábel de Cultura do grupo parlamentar do BNG e concelleira nacionalista electa,  Mercedes Queixas , vaille dirixir unha pregunta oral ao conselleiro,  Román Rodríguez , no Pleno que vai ter lugar o vindeiro mércores, arredor dos murais de...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Mercedes Queixas Murais de Urbano Lugrís 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Jorquera no debate electoral de Radio Voz]
          
      
        

        
    
      
        Os gravísimos feitos sobre a trama corrupta do STL que denunciou en solitario o BNG motivan a actuación da Fiscalía
      
    

    
      
      
  
      
         24 maio
      
      
              
    

    
              O candidato do BNG á Alcaldía da Coruña,  Francisco Jorquera , considera como “feitos gravísimos” os que levan a Fiscalía a investigar as concesionarias dos servizos de limpeza e de recollida do lixo como presuntas cooperadoras dun delito de...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Eleccións municipais 2023 Caso STL 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Conferencia de prensa de Jorquera 2 (2)]
          
      
        

        
    
      
        Sobre o veto ao uso do escano cidadán por parte dun traballador do servizo de limpeza
      
    

    
      
      
  
      
         03 maio
      
      
              
    

    
              A decisión do Goberno Local de vetar o uso do escano cidadán a un traballador do servizo de limpeza viaria só se explica polo desexo do Goberno Local de que non se dea visibilidade ao caso STL no último pleno do mandato.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Caso STL 
      

    

      



            
        
        
    
              [image: Conferencia de prensa Jorquera sobre o STL]
          
      
        

        
    
      
        Jorquera pide unha investigación sobre o STL e pon sobre a mesa a rescisión do contrato das concesionarias
      
    

    
      
      
  
      
         04 abr.
      
      
              
    

    
              O portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , vai defender unha moción no Pleno do vindeiro 13A por medio da cal insta o Goberno Local a que abra unha investigación sobre o caso STL coa perspectiva de, se ficaren probados os feitos obxecto...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Caso STL 
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        Jorquera cualifica a resposta do Goberno Local sobre o caso STL como "tardía, contraditoria e vacilante"
      
    

    
      
      
  
      
         16 mar.
      
      
              
    

    
              O portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , cualificou esta mañá de “tardía, contraditoria e vacilante” a resposta dada polo Goberno Local ao caso STL, unha vez aberta unha investigación sobre graves irregularidades nos procesos de...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Caso STL 
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        Jorquera pide que a investigación sobre o STL chegue ás últimas consecuencias
      
    

    
      
      
  
      
         02 mar.
      
      
              
    

    
              O portavoz do BNG no Concello,  Francisco Jorquera , afirmou esta mañá no Pleno de marzo que a investigación en marcha sobre o Sindicato de Traballadores da Limpeza debe chegar “até as últimas consecuencias”.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Pleno de 2 de marzo de 2023 
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        O BNG propón que o logotipo sexa "Concello da Coruña", prescindindo da tradución ao castelán
      
    

    
      
      
  
      
         28/xul./2021
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        Non a mamotretos nas Percebeiras, si a un parque público
      
    

    
      
      
  
      
         04/set./2020
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        Sumámonos a diversos colectivos da cidade e pedimos que os murais de Urbano Lugrís sexan BIC
      
    

    
      
      
  
      
         05/xan./2023
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        Nas vésperas do Día das Letras, eis a historia dunha rapaza que se decide a falar galego na Coruña
      
    

    
      
      
  
      
         11 maio
      
      
              
    

    
              O Bloque Nacionalista Galego da Coruña puxo hoxe en circulación nas súas redes sociais un vídeo coa historia dunha rapaza que se decide a falar galego na nosa cidade.
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Día das Letras Galegas Queremos Galego 
      

    

      



                

            

        

        
            
                
                    
                

                
                    
                        
                            
            
        
        
    
              [image: Mellor Local, Mellor Galego]
          
      
        

        
    
      
        Mellor Local, Mellor Galego, no Castrillón, na Coruña toda!
      
    

    
      
      
  
      
         23 dec.
      
      
              
    

    
               Nestas dadas, en realidade sempre, é mellor mercarmos na nosa contorna e é mellor mercarmos galego. É por isto que o BNG espalla estes días polo país adiante a campaña Mellor Local, mellor Galego que o noso voceiro no Concello e candidato á...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        pequeno-comercio Mellor Local, Mellor Galego 
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        40 anos despois, o Frontón de Riazor volve facer historia
      
    

    
      
      
  
      
         25 set.
      
      
              
    

    
              O BNG fixo este domingo 40 anos de vida e fíxoos na cidade e no espazo que o viu nacer, o Frontón de Riazor. 40 anos dunha organización sen a cal hoxe non se entende o noso país. 40 anos e a clara sensación –que comparten non só as persoas que...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Francisco Jorquera Ana Pontón 
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        O Goberno Local admite erros na aplicación da Ordenanza do Galego
      
    

    
      
      
  
      
         17 nov.
      
      
              
    

    
              En resposta a unha batería de preguntas formuladas pola concelleira do BNG Avia Veira, o Goberno Local admite erros puntuais na aplicación da Ordenanza do Galego, unha normativa aprobada polo Pleno do Concello o 3 de xuño de 2021 por impulso da...
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        Avia Veira Ordenanza do Galego 
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        Un vídeo para que se presente xa a demanda sobre a Casa Cornide
      
    

    
      
      
  
      
         15 out.
      
      
              
    

    
              Hai nove meses que o Concello da Coruña xa dispón de informes de profesores da UDC que indican que unha demanda para recuperar a titularidade da Casa Cornide conta con suficientes garantías de éxito. Mais tal acción xudicial non acaba de ser...
          

    
      
        Ler novas        
          
        
      
    

    
      
        
          
        
        Memoria-Historica casa-cornide 
      

    

      



                            
                        

                    

                    
                        
            
        
        
    
              [image: Noite electoral. Eleccións galegas 12 de xullo de 2020.]
          
      
        

        
    
      
        Un resultado histórico no país, na cidade e na comarca
      
    

    
      
      bngcidadedacorunha.opennemas.com
  
      
         13 xul.
      
      
              
    

          
         Histórico. É o adxectivo que mellor lle acae ao resultado alcanzado polo BNG nas eleccións galegas deste 12X, quer no país quer na cidade quer na comarca. Así como tal o viviron os centos de militantes e simpatizantes nacionalistas que se deron...
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        Francisco Jorquera Mercedes Queixas 
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                    Seccións                

                
                    
	
            
              Inicio
            
                    
	
            
              Afíliate
            
                    




                
            

            
                
                   Contacto                

                
                    Bloque Nacionalista Galego da Coruña


Rúa Damas 4, baixo.

15001, Cidade Vella, A Coruña.

Teléfono: +34 981 168 977 - +34 669 381 398

Correo: [email protected] - [email protected] - [email protected]


                


            

            
                
  
    
              [image: OpenNeMaS CMS by Openhost]
          
  



            

        

    



    

                                                    ×                    Este sitio usa cookies propias e de terceiros para desenvolver información estatística e amosar publicidade relacionada coas súas preferencias mediante a análise da súa navegación. Mais detalles >                 
            
        
        

     

    
